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 Dato  
12. juni 2023 
Kl. 17.00-19.15 

Ansvarlig Tid  Referat 
Afbud: Elevrødderne, Anne, Frank, Michael Stevens, Pia 
Boris deltog fra kl.  17.30 

1 Godkendelse af dagsorden og 
valg af informant 

Alle 17.00 B Dagsorden godkendt 
Michael skriver mini-referat. 
 

2 Godkendelse af referat fra møde 
26/4-23 

Alle 17.02 
 

B Referat godkendt og underskrevet. 

3 Evaluering af 
skolebestyrelsesåret 
Drøftelse og opdatering af årshjul 
2023-24 (se bilag) 
Forslag til mødedatoer 2023-24 

Alle 17.05 DB • Medarbejderrepræsentanterne er glade for at være genvalgt, 
da det tager lidt tid at komme ind i opgaverne. 

• Der er kommet synlighed omkring, hvad 
forældrerepræsentanterne kan bidrage med. 

• Årshjulet er med til at skabe overblik. 

• Ønske om et hovedemne på hvert bestyrelsesmøde 

• Der er vigtigt at blive klædt på til, hvad skolebestyrelsens 
opgaver er. Vi skal være opmærksomme på dette til det 
kommende skoleår. 

• Der er en hårfin balance mellem skolebestyrelsens opgaver, 
ledelsens opgaver og fællesnævneren. 

• Skolebestyrelsen har været meget handlekraftig, og det kan 
meget. Vi skal dog være opmærksomme på, at bestyrelsen ikke 
skal drifte, og at medlemmerne kan magte at løse opgaverne. 



 
 

• Skolebestyrelsen har en vigtig opgave i at skabe stabilitet og ro 
for skolen og ledelsen. 
 

Årshjul for2023-2024 blev tilrettet og godkendt. Det tilrettede årshjul 
sendes ud med referatet.  
Datoplanen blev godkendt og Mona sætter datoer i kalenderen. 

4 Ekstern 
information/kommunikation 
 
På baggrund af Helles orientering 
omkring anvendelse af FB på 
møde den 2/3-23 ønskes en 
drøftelse af Stilling Skoles 
eksterne/interne information og 
kommunikation generelt. I bedes 
inden mødet forberede jer på 
punkterne 1-6. 
 
1.Hvilken 
information/kommunikation 
ønsker vi internt og eksternt? 
 
2.Hvad skal målet være med 
informationen/kommunikationen 
eksternt og internt? 
 
3.Hvilke kanaler egner sig til 
information/kommunikationen 
internt og eksternt? 
 

Alle 17.25 DB Med udgangspunkt i de 6 spørgsmål på dagsordenen drøftede vi i 
skolebestyrelse ekstern information og kommunikation. 
 
Hvis Stilling Skole skal have en Facebookprofil og/eller en instagram 
konto er det vigtigt, at der er sat timer af til at ajourføre den. Sådanne 
et ansigt udadtil kunne være interessant i forhold til at fortælle de gode 
historier fra dagligdagen.  
 
Hvis en sådan indsats skal være med til at sikre elevtallet, er det vigtigt, 
at vi bliver nysgerrige på, hvorfor elever vælger efterskoler i 9. klasse, 
privatskoler på mellemtrinnet eller anden skole ved skolestart mv. 
 
Bestyrelsen skal gøre sig klart, hvad den vil med at være på de sociale 
medier. 
 
Det er vigtigt, at informationer kommer på AULA, så man ikke er 
forpligtet til at gå på de sociale medier. 
 
Skolebestyrelsen beslutter, at Stilling Skole skal have en facebookprofil 
og en instagram-konto. Ledelsen skal prioritere og finde en 
medarbejder, der vil bestyre dette. 
 
 
 



 
 

4.Hvordan balancerer vi 
informationen/kommunikationen 
internt/eksternt? 
 
5.Hvordan sikrer vi at 
informationen/kommunikationen 
er opdateret? 
 
6.Hvis en medarbejder skal løse 
opgaven med 
information/kommunikation, 
hvilke opgaver skal så 
nedprioriteres? 
 
Hvad skal ledelsen arbejde videre 
med og komme med oplæg om? 
 
Bilag – Helles oplæg, som blev 
udsendt med referatet 2/3-23. 

5 Drøftelser af en 
forældrearbejdsdag i Soffen 

SR 18.15 DB Stilling skole har tidligere afholdt arbejdsdage på Soffen. Det ønsker vi 
at prøve igen. Det bliver torsdag d. 7. september fra ca. 15-15.30 til 
kl.19.00, hvor der så også vil være aftensmad til de fremmødte og 
mulighed for socialt samvær. 
Der vil være en tydelig opgaveliste. 
Ledelsen arbejder videre med dette. 

6 Princip nr. 11 
Se referat fra 18/4-23 

Alle 18.25 DB Der er et stort dilemma mellem at forbyde brug af 
mobiltelefoner/smartwatches i skolen og være med til at lære børn og 
forældre, hvordan vi finder vej i det digitale. 
Lige nu fylder smartwatches en del hos de yngste elever både i skole og 
fritid. 



 
 

Skolebestyrelsen er optaget af, hvordan det kan fylde mindre i skole og 
fritid. Det er vigtigt, at der er tydelighed om, hvad reglerne er ud fra det 
vedtagne princip. 
Der er usikkerhed om, hvorvidt princippet er kendt for forældrene. 
Skolebestyrelsen fastholder ordlyden af princippet. Hvis der kommer 
henvendelser omkring dette, er det vigtigt, vi forklarer, hvordan det 
hænger sammen. 
Princippet kan præsenteres på forældremøderne i det nye år. 
Læs om principperne her: https://stilling-skole.aula.dk/vores-
skole/principper-og-politikker 

7 Nyt fra formand Helle 18.30 O Helle har været i kontakt med de øvrige skoler i forhold til skriv om 
økonomien til det politiske niveau. 
Helle siger tak for nu, da hun stopper i bestyrelsen med udgangen af 
dette skoleår. 

8 Nyt fra medarbejdere MS, PAK 18.35 O • Indskolingen er på koloni fra d. 13. til d. 16. juni 

• Sidste skoledag forløb rigtig godt og årgangen havde lavet et 
rigtig godt program til hele skolen. 

• Der har været studerende fra Singapore i mange klasser, og det 
har givet meget til klasserne. 

• Vi har haft en fantastisk Forårskoncert 

8 Nyt fra ledelsen ML 18.45 O • Vi er godt på vej med planlægningen af næste skoleår. Skemaer 
er ved at være klar til gennemsyn hos personalet. Forældre er 
orienteret om kommende klasse-, dansk- og matematiklærere 
samt årgangspædagoger. 

• Torsdag d. 21.6 er der Translokation 

• De nye 0. klasser og deres forældre kommer på besøg tirsdag d. 
13. juni. 

9 Kommunikation til forældre og 
personale 

Alle 18.50 B Kort information til forældre blev godkendt. 



 
 

 
 

10 Eventuelt 

Herunder punkter til næste møde 

Alle 18.55 B Mona takkede Helle for indsatsen i skolebestyrelsen gennem de sidste 
3 år. 
 
-Konstituering 
-Ungeprofilundersøgelsen 


